
 

Zápis z 2/2024 jednání výboru Hvězda Pardubice z.s. 
 

ze dne 26. února 2024 

 

 

Přítomni:     Tlapáková, Kárníková, Zajíc, Wastl 

Omluveni:   Vojta,  

 

 

1) Závody  

- Hodnocení halového MČR – mládež se předvedla velmi dobře, MČR dospělých hodnoceno jako 

neúspěšné, MČR ve vícebojích – výsledky mohly být lepší. 

- Na MČR je velká konkurence a je těžší a těžší se prosadit, dochází k předčasné specializaci mladých 

atletů a velkému tlaku na výkonnost. 

- VC v hodu břemenem a Zlatá struna Pardubic – finančně, věcně i personálně zajištěno. Dojednat účast 

ještě dalších kladivářů, aby to mělo úroveň. 

- Krajský přebor jednotlivců na dráze – 1.6.2024 na MAS. 

2) Finance  

- V současné době máme všechny závazky uhrazené, ale máme půjčku celkem 300.000,- Kč (220.000,- 

od KASu a 80.000,- od Ivy Tlapákové), bude navráceno až přijdou finanční prostředky z dotací. 

- Probíhá jednání s partnery o spolupráci na letošní rok. Generální partner, společnost Chládek a Tintěra 

Pardubice nám slíbila podporu i v letošním roce. 

- Dotační tituly jsou komplet podané – kraj, město, obvod, čekáme na zpracování a výplatu peněz, ale 

dle informací budou finance nejdříve v květnu. 

3) Termín dalšího jednání výboru – 15. 4. 2024 

 

 

Z diskuse: 

- Hostování a přestupy – nutné doplnit extraligové družstvo. 

- Dresy – doobjednat jen pro holky, tílka pro kluky máme. 

- Uklízečka – na sezónu dojednána pí. Alena Demlová. 

 

 

Zapsala: Tlapáková 


